
P r o t o k ó ł Nr 38/2023
z posiedzenia Komisji Wspólnej
z dnia 24.03.2023 r.

W dniu 24.03.2023r w  Sali posiedzeń Urzędu Gminy w Skoroszycach odbyła Komisja 
Wspólna Rady Gminy.

Na komisji obecnych było 15 radnych

Ponadto obecni byli:
Pani Wójt – Barbara Dybczak, Pani Skarbnik –Agnieszka Kaczmarczyk, kierownik GZEASiP, 
Kierownik ZOiW , Panie Dyrektor ZSP w Skoroszycach i Sidzinie ,Z-cy Dyrektorów ZSP w 
Chróścinie  i ZSP w Skoroszycach

Ad 1.Przewodniczący Rady Gminy Skoroszyce Pan Henryk Sokołowski przywitał obecnych,  
otworzył obrady Komisji Wspólnej. Przywitał nową p. Skarbnik

Odczytał porządek obrad, zaproponował rozszerzenie porządku obrad o pkt 6 a :
Sprawozdanie z realizacji zadań zawartych w Wieloletnim Programie Współpracy Gminy 
Skoroszyce w 2022 r. z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w
art. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie.

1. Otwarcie obrad

2. Zaopiniowanie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok.

3. Zaopiniowanie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.

4. Zaopiniowanie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Skoroszyce w 2023 r. 

5. Zaopiniowanie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspiera-
nia rodziny za 2022 rok oraz przedstawienie potrzeb związanych z realizacją zadań

6.  Zaopiniowanie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na  na współdziałanie Wójta Gminy Sko-
roszyce oraz Kierownika Gminnego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół i Przedszkoli
w zakresie m. in. wysokości przyznanego Dyrektorowi wynagrodzenia za pracę oraz kształcenia
specjalnego uczniów.

7. Sprawy różne.

8. Zakończenie posiedzenia.

P. Wójt zawnioskowała o zabieranie głosu p. Skarbnik i Kierownik ZOiW naprzemiennie

Ad.2 Głos zabrała p. Skarbnik, która omówiła zmiany w budżecie:
- zwiększenie dochodów  - zmiany w załączniku przychodów i rozchodów
- zmiana załącznika zadań inwestycyjnych
- zmiana załącznika wydatków majątkowych i bieżących
- zmiana załącznika dot. kwot dotacji w 2023 r.
P Wójt poprosiła o komentarz p. Kierownik ZOiW
P Kierownik oznajmiła , że trzeba zabezpieczyć kwoty na diagnostykę studni ( 3 studnie).



Kierownik ZOiW wraziła obawę, że jedna  ze studni piaszczy i jeżeli diagnostyka wykaże , że stud-
nia nie nadaje się do użytku, potrzebna będzie kolejna inwestycja.
P. Wójt poinformowała, że przetargu na  modernizację SUW (Stacja Uzdatniania Wody) nie udało 
się rozstrzygnąć – nie zgłosił się żaden wykonawca.
Warunki do przetargu są bardzo rygorystyczne dlatego nie ma chętnych, pracownicy zajmujący się 
przetargami próbują dostosować Specyfikację Warunków Zamówienia tak aby wykonawca zechciał
przystąpić do przetargu

Kontynuując dyskusję, kierownik ZOiW  poinformowała, że 100 tys. zł., które potrzebuje ZWiO  
potrzebne jest na osobiste działanie Zakładu. Należy zrobić przegląd filtrów i wybudować nowy 
zbiornik wody.

Skarbnik poinformowała o wprowadzeniu  do budżetu nowej inwestycji – ponad 7 mln zł. - remont 
ul. Działkowa w Skoroszycach.

Dotacja z nadwyżki na wóz strażacki  150 tys. zł.
Wystąpimy łącznie o 1,5 mln zł pożyczki , ponieważ budżet się nie spina.

Przewodniczący RG: na ul. Działkową przekażemy  2 ml nadwyżki i kredyt.

P. Wójt poinformowała o sytuacji z  zegarami na lampach ulicznych. Niestety zegary nie zostały 
jeszcze wymienione, bardzo trudna współpraca z Tauronem.

Ad.3 P. Skarbnik oznajmiła,że WPF jest powieleniem tego co powiedziała o budżecie, dodała, że z 
kredytem czekamy, zabezpieczamy się jak zajdzie taka potrzeba.

Ad 4 Zaopiniowanie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Skoroszyce w 2023 r. 

Przewodniczący RG  powiedział, ze jest to uchwała opiniowana przez RG co roku więc wszystko 
wiadomo, nadmienił jednak, że  w Sidzinie pojawił się problem z  trzema psami.

Ad.5 Zaopiniowanie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji zadań z zakresu 
wspierania rodziny za 2022 rok oraz przedstawienie potrzeb związanych z realizacją zadań

Pracownik merytoryczny GOPS omówił główne zadania z zakresu wspierana rodziny  głównie 
 pracę asystenta rodziny. Asystent w naszej gminie może mieć pod opieką 15 rodzin.
W gminie jest 1 rodzina spokrewniona, która sprawuje pieczę zastępczą.
Przewodniczący RG zapytał czy są rodziny obserwowane, pracownik GOPS poinformował, że jest 
12 takich rodzin.
Pracownik poinformował również, że w Gminie Skoroszyce jest ogromna skala przemocy, jest 37 
procedur niebieskich kart, główny powód to nadużywanie alkoholu.

Jest pomysł utworzenia ośrodka opiekuńczo wychowawczego w Gminie.

Ad.6 Zaopiniowanie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na  na współdziałanie Wójta Gminy 
Skoroszyce oraz Kierownika Gminnego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół i 
Przedszkoli w zakresie m. in. wysokości przyznanego Dyrektorowi wynagrodzenia za pracę oraz 
kształcenia specjalnego uczniów.



Głos zabrał Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji oznajmił, że Komisja przepracowa-
ła temat, przeanalizowała go sporządziła projekt uchwały do zaproponowania RG i wyciągnęła 
wnioski zawarte w uzasadnieniu do uchwały.
 Przewodniczący RG oznajmił, że skarga była bezzasadna.

Rozmawiano o kwestiach spornych  w oświacie. Sytuacja, która trwa od września 2022 r. nadal po-
zostaje trudna.
Dyskutowano o organizacji Erasmusa dla dzieci ze szkoły w Skoroszycach i o problemach jakie po-
jawiły się w związku z tym. Dzieci z ZSP w Skoroszycach mają wyjechać do Hiszpanii na 7 dni w 
połowie maja 2023 r.
Ad.7 Po dyskusji  w punkcie sprawy różne głos zabrał Radny Winnik prosząc o wsparcie dot. za-
bezpieczenia  nieczynnej studni w Alejkach Lipowych w Mroczkowej.,  Zasygnalizował również , 
że w miejscowości Mroczkowa jest pustostan, w bardzo złym stanie, po którym biegają dzieci.

P. Wójt odpowiedziała, że nie może interweniować w sprawach nie należących do gminy.

Następnie Przewodniczący RG poruszył kwestię skarg i pism od mieszkańców. Dyskutowano głów-
nie o Prośbie mieszkańców Sidziny skierowanej do Wojewody w sprawie obwodnicy,  a którą Wo-
jewoda uznał za skargę na wójta.
 
Ad.8 Po dyskusji Przewodniczący RG podziękował zebranym i zamknął obrady.

Sporządziła :
R.Czeropska


